

**Curriculum Vitae**  
**Asst. Prof. Dr. Zainab al-Ma'moori**

**السيرة الذاتية**  
**الاستاذ المساعد الدكتورة زينب المعموري**

**Name: Zainab Ali al-Ma'moori**  
**Date & place of birth: Baghdad, 1974**  
**Marital status: Married**  
**Employment date: 01/07/2007**  
**Academic title: Asst. Prof.**

**الاسم الثلاثي: زينب علي عبد الحسين المعموري**  
**تاريخ ومحل الولادة: بغداد، 1974**  
**الحالة الاجتماعية: متزوجة**  
**تاريخ التعيين: 2007/7/1**  
**اللقب العلمي: أستاذ مساعد**

**Education:**

1. Bachelor's degree in Arabic Language from the College of Education, Al-Mustansiriya University
2. Master's degree in Arabic Language from the College of Arts, Al-Mustansiriya University
3. Doctorate degree in Arabic language from the College of Arts, Al-Mustansiriya University

- الشهادات:**
1. شهادة البكالوريوس في اللغة العربية من كلية التربية، الجامعة المستنصرية
  2. شهادة الماجستير في اللغة العربية من كلية الآداب، الجامعة المستنصرية
  3. شهادة الدكتوراه في اللغة العربية من كلية الآداب، الجامعة المستنصرية

**General major: Arabic language and literature**  
**Specific major: Modern criticism**

**التخصص العام: اللغة العربية آدابها**  
**التخصص الدقيق: النقد الحديث**

**Experience**

- Head of the Linguistic Soundness Unit at the College of Law, Al-Mustansiriya University
- Member of the Scientific Accreditation Committee at the College of Law, Al-Mustansiriya University
- Member of the Cultural Committee at the College of Administration and Economics, Al-Mustansiriya University
- Faculty member in the colleges of administration, economics, law, and science at Al-Mustansiriya University

**الخبرات**

- رئيس وحدة السلامة اللغوية في كلية القانون، الجامعة المستنصرية
- عضو لجنة الرصانة العلمية في كلية القانون، الجامعة المستنصرية
- عضو اللجنة الثقافية في كلية الإدارة والاقتصاد، الجامعة المستنصرية
- عضو الهيئة التدريسية في كليات الإدارة والاقتصاد والقانون والعلوم في الجامعة المستنصرية